

（续前页） 3.合并现金流量表

Table with 5 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount, and Unit. Rows include operating activities, investing activities, and financing activities.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

4.合并所有者权益变动表

Table showing changes in equity components for the period, including items like retained earnings, capital reserves, and minority interests.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

5.合并现金流量表

Table showing cash flows from operating, investing, and financing activities, including sub-categories like sales of goods and purchase of equipment.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

6.母公司现金流量表

Table showing cash flows for the parent company, including operating, investing, and financing activities.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

7.合并所有者权益变动表

Table showing changes in equity components for the consolidated entity, including items like retained earnings, capital reserves, and minority interests.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

8.母公司所有者权益变动表

Table showing changes in equity components for the parent company, including items like retained earnings, capital reserves, and minority interests.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

9.母公司现金流量表

Table showing cash flows for the parent company, including operating, investing, and financing activities.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

10.母公司所有者权益变动表

Table showing changes in equity components for the parent company, including items like retained earnings, capital reserves, and minority interests.

法定代表人:李锐光 主管会计工作负责人:洪涛 会计机构负责人:董玉刚

（续前页） 1.母公司资产负债表

Table showing the balance sheet for the parent company, including assets and liabilities.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健

2.母公司现金流量表

Table showing cash flows for the parent company, including operating, investing, and financing activities.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健

3.母公司所有者权益变动表

Table showing changes in equity components for the parent company, including items like retained earnings, capital reserves, and minority interests.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健

4.母公司现金流量表

Table showing cash flows for the parent company, including operating, investing, and financing activities.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健

2.母公司资产负债表

Table showing the balance sheet for the parent company, including assets and liabilities.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健

3.母公司现金流量表

Table showing cash flows for the parent company, including operating, investing, and financing activities.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健

4.母公司所有者权益变动表

Table showing changes in equity components for the parent company, including items like retained earnings, capital reserves, and minority interests.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健

5.母公司现金流量表

Table showing cash flows for the parent company, including operating, investing, and financing activities.

法定代表人:王瑞华 主管会计工作负责人:黄建兵 会计机构负责人:刘传健